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Sak 62/15 Referat fra forrige møte  35 
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Sentralstyrets vedtak 38 
Sentralstyret godkjenner referatet fra sentralstyremøtet 28.-30.08.2015. 39 

Sak 63/15 Orienteringer   40 

Diskusjonssak 41 
 42 

a. Medlemsrekruttering 43 
Antall medlemmer per 24.08: 539 tellende medlemmer (15-25 år som har betalt 44 

kontingent). Antall medlemmer per 04.11: 673 betalende medlemmer, 94 45 
betalende støttemedlemmer. Siden forrige sentralstyremøte har vi altså fått 134 46 
flere tellende medlemmer. HU har som mål å ha 1200 betalende medlemmer 47 

innen utgangen av 2015. Med 767 betalende medlemmer per i dag betyr det at 48 
vi må få 433 stykker til å betale kontingenten før jul! I fjor endte man på 886 49 

betalende medlemmer i alderen 15-25 år, vi bør lande på et lignende tall.  50 
 51 
Kontingentpurring ble sendt på e-post og i brev i midten av oktober. 52 

Kontingentpurring skulle vært sendt ut i september, men vi besluttet å vente til 53 
bankbytte var gjennomført, slik at nytt KID og kontonummer ble korrekt på 54 

innbetalingene. Dette tok lengre tid enn forventet. Ny kontingentpurring sendes 55 
ut i slutten av november på e-post og sms.  56 
 57 

b. Økonomistatus 58 
Regnskapsrapport  til orientering er vedlagt sakspapirene. Regnskapet er ført til 59 

og med september. Vi har jobbet med budsjett for 2016 og i samarbeid med 60 
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økonomisjefen i HEF vurdert tiltak for å stryke HUs egenkapital på lengre sikt. 61 

Alle Frifond-midler er nå tildelt lokallagene etter søknad fra lokallagene.   62 
 63 

 64 
c. Styrets runde 65 
 66 

Skriftlige orienteringer skal sendes inn til sekretariatet i forkant av møtet, slik at 67 
det kommer med i referatet. Dette er de skriftlige orienteringene som har 68 

kommet inn:  69 
 70 
Arnlaug 71 

Møte om kampanjen, møte om LLS, Hovedstyremøtex2, presentert HU på 72 
instruktørkurs, AU møte, Holdt appell på Syria demonstrasjon, Møte med EO, 73 

besøkt hytteturen til Rogaland lokallagene, samarbeidsmøte med 74 
Generalsekretæren i HEF, Deltatt på dialogmøte på rådhuset, deltatt på STL sin 75 
ungdomskonferanse, begynt planleggingen av vinterseminaret, møte i LNU sitt 76 

ledernettverk, hatt møte med ungdialog, deltatt på ungdialog sitt årsmøtet, 77 
arrangert dialogfotball, arrangert LLS, deltatt på Oslo lokallag sitt årsmøte, hatt 78 

budsjettmøte med økonomisjefen til HEF, deltatt på paneldebatt i Kristiansand 79 
med temaet ungdom og likegyldighet, besøkt Kristiansand lokallag, HEF sin 80 

landskonfreranse, deltatt på kurs om webinar, vært i dialogmøte med DNK, blitt 81 
intervjuet at NRK, spist middag hos kongen, hatt møte med sommerleirsjef 82 
Anette, vært på befaring på Gulsrud leirsted, deltatt på nordiskseminar, besøkt 83 

potensielt lokallag i Ålesund og deltatt på IHEYO GA. 84 
 85 

Kristoffer 86 
Har siden sist planlagt og gjennomført nordisk seminar, IHEYO GA, deltatt på 87 
HEFs landskonferanse, jobbet med budsjett og Frifond, sakspapirer og deltatt på 88 

en del møter. 89 
 90 

Haakon 91 
Hatt AU-møter, LLS-møter, LU-møte, PG-møter. Vært på Hovedstyremøte med 92 
HEF. Forberedt og gjennomført LLS. Vært på forum for religionsdialog i rådhuset 93 

med AHS. Deltatt på STL sin lederkonferanse. Stått på stand med HEF. Diverse 94 
andre småting i forbindelse med Humanistisk Uke. Besøkt Trondheim lokallag. 95 

Besøkt stiftelsesmøtet til Salten lokallag. Presentert HU for HEF Asker på et 96 
åpent møte. Vært på nettverksmøte med Oslo Pride for HU. Vært på 97 
demonstrasjon for Syriaflykntingene og for Raif Badawi utenfor Saudi-Arabias 98 

ambasade. Holdt appell utenfor den Saudi-Arabiske ambasaden. Vært på 99 
dialogfotball og vært på Ung Dialog sitt årsmøte. Vært på LNU-kurs om webinar. 100 

Deltatt på lokale arrangementer til Follo og Asker & Bærum lokallag. Vært på 101 
Landskonferansen til HEF. Skrevet sakspapirer og gjort en del i forbindelse med 102 
den daglige driften av HU. Deltatt og bidratt til gjennomføringen av Nordisk 103 

seminar. Har planlagt gjennomført IHEYO GA. Har vært på LNU-kurs om 104 
rekruttering. Diverse småting (tar mye tid) 105 

 106 
Inger 107 
Deltatt på STL-konferanse og gjennomført kursing om kampanje på LLS. 108 

Kommet i gang med planlegging av kurshelg for presentering av HU. Deltatt på 109 
nordisk seminar.  110 

 111 
Reidun 112 
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Siden sist har jeg jobbet med nordisk og holdt meg oppdatert med lokallagene 113 

mine. Var på lokallagsledersamling og nordisk seminar. 114 
 115 

Nora 116 
Fulgt opp lokallagene mine, vært på nordisk seminar og lokallagsledersamling. 117 
Hatt et møte om vinterseminaret.  118 

 119 
Andrea 120 

Hyttetur i Stavanger, ekstraordinært årsmøte i Buskerud – ble valgt til 121 
lokallagsleder, vært på lokallagsledersamling, har snakket med to av mine 122 
lokallag. 123 

 124 
Live 125 

Har arrangert og deltatt på nordisk seminar, vært delegat på IHEYO GA, sjekket 126 
Retriever nå og da, har vært på årsmøte i Oslo.  127 
 128 

Øistein 129 
Vært på nordisk seminar, diverse møter med presentasjonsgruppe, 130 

vinterseminaret ett møte, kontakt med ungdomspartier om kampanjen, var slave 131 
på IHEYO GA.  132 

 133 
Didrik 134 
Har ikke hatt tid til så mye, dårlig tilgang på internett på Folkehøgskolen. Har 135 

vært med på å organisere vervedagen. Var på oppstartsmøte i Bodø av Salten 136 
lokallag.  137 

 138 
 139 

d. Sekretariatet  140 

 141 
Ragnhild: 142 

Har jobbet med IHEYO GA, Nordisk seminar, bankbytte, daglig drift, LNUs kurs 143 
om trygge organisasjoner, befaring Gulsrud leirsted, sakspapirer og praktiske 144 
forberedelser til sentralstyremøte, budsjettprosess og regnskapsrutiner.  145 

 146 
  147 

Annette 148 
- Har planlagt kampanje og koordinert design 149 
- Jobbet med kommunikasjon rundt nordisk seminar 150 

- Mediekontakt rundt oppstart av nedre romerike lokallag 151 
- Deltatt på LLS 152 

- Jobbet med sommerleirfilm – filmet og planlagt  153 
- Ordnet nye logoer til nyoppstartede lokallag 154 
- Synkronisering av HU sin bildebank i Flickr 155 

- Tatt kontakt med alle HEF-medlemmer i HU-alder (via et eget nyhetsbrev) 156 
- Facebook og nyhetsbrev 157 

 158 
e. Lagenes runde 159 
 160 

Se eget saksfremlegg, det ble muntlig redegjort for status i møtet.  161 
 162 

f. Internasjonalt arbeid 163 
Nordisk seminar 23.-25.oktober 164 
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Nordisk seminar ble avholdt i Gøteborg, 37 deltakere fra norden som alle var 165 

over 18 år. De fleste deltakerene var nordmenn og finner. Innledninger og 166 
gruppediskusjoner. Arrangementet er ikke ferdig evaluert.   167 

 168 
Generalforsamling i IHEYO 30.oktober – 1.november 169 
Arrangementet er ikke ferdig evaluert. Organiseringen rundt gikk rimelig greit, 170 

selv om det innebar mye arbeid og en del frustrasjon for involverte tillitsvalgte 171 
og ansatte. Møteavviklingen var bare delvis vellykket. Etiske retningslinjer og 172 

personvalg på agendaen. Valgkomité og ekstern ordstyrer for første gang, dette 173 
fikk blandet mottagelse i møtet. Den norske delegasjonen fikk mye skryt av den 174 
nye generalsekretæren i IHEU, som gjestet møtet.  175 

 176 
HEF Ambassadørkorps 177 

Vi har nominert to personer til HEFs Ambassadørkorps, ambassadørkorpsets 178 
reiser gjennomføres i samarbeid med Norsk Folkehjelp. HEF lander avgjørelsen 179 
på hvem av disse to som eventuelt får bli en del av korpset og representere HEF 180 

på reisen.  181 
 182 

g. Medier 183 
Arnlaug var på Dagsrevyen i forbindelse med at STL var invitert til middag på 184 

slottet. Oppslag i Indre Akershus avis og Fanaposten, Henrik Sønstebø hadde 185 
innlegg i SiD.  186 
 187 

h. Kampanje 188 
Det begynner å nærme seg kampanjestart onsdag 11.november. Vi har fått laget 189 

veldig fine brosjyrer som skal sendes ut til lokallagene. Ungdomspartiene SU, 190 
GU, UV, og FpU støtter kampanjen. Ved kampanjestart sendes det ut et 191 
nyhetsbrev til medlemmene som kun omhandler kampanjen og bildet vårt på 192 

facebook oppdateres til kampanjebilde. Skal prøve å få kronikk på trykk i en eller 193 
annen stor avis, mange lokallag har lyst til å skrive leserinnlegg. Vi avslutter 194 

kampanjeperioden med demonstrasjon 11.desember.  195 
 196 

i. E-post vedtak 197 

 198 
a) Organisasjonsnummer for Grimstad studentlag 199 

Arnlaug Høgås Skjæveland sendte ut en saken 21.10.2015. Grimstad 200 
studentlag har bedt om å få organisasjonsnummer i 201 
Brønnøysundregisteret slik at de kan tilknytte seg Studentorganisasjonen i 202 

Agder (STA). Forslag til innstilling: «Sentralstyret gir Grimstad studentlag 203 
tillatelse til å søke om eget organisasjonsnummer hos Brønnøysund, men 204 

med klausul om at de ikke får opprette egen bankkonto»  205 
 206 
Sentralstyrets vedtak 207 

Forslaget ble vedtatt. 208 
 209 

 210 
b) Godkjenning av Nedre Romerike lokallag 211 

Arnlaug Høgås Skjæveland sendte ut en saken 19.10.2015. Nedre 212 

Romerike lokallag ble stiftet 17.10, sentralstyret bes godkjenne 213 
opprettelsen av lokallaget. 214 

 215 
Sentralstyrets vedtak 216 
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Forslaget ble vedtatt. 217 

 218 
 219 

c) Godkjenning av Østfold lokallag 220 
Haakon Gunleiksrud sendte ut en saken 13.10.2015. Østfold lokallag ble 221 
stiftet 26.09, sentralstyret bes godkjenne opprettelsen av lokallaget. 222 

 223 
Sentralstyrets vedtak 224 

Forslaget ble vedtatt. 225 
 226 

d) LNUs klimakampanje 227 

Arnlaug Høgås Skjæveland sendte ut en saken 05.10.2015. LNU kjører 228 
kampanje om klima og ønsker å vise hvor brett klimaengasjementet blant 229 

ungdom er. Forslag til vedtak: «Humanistisk Ungdom støtter kampanjen til 230 
LNU, og søker om å få laget en film med Torbjørn Grønn Isaksen» 231 
 232 

Sentralstyrets vedtak 233 
Forslaget ble vedtatt. 234 

 235 
e) Godkjenning av Grimstad studentlag 236 

Arnlaug Høgås Skjæveland sendte ut en saken 23.09.2015. Grimstad 237 
studentlag ble stiftet 16.09, sentralstyret bes godkjenne opprettelsen av 238 
lokallaget. 239 

 240 
Sentralstyrets vedtak 241 

Forslaget ble vedtatt. 242 
 243 

Sak 69/15 Nedleggelse av Lillesand lokallag   244 

Vedtakssak 245 
 246 

Saksbehandler: Ragnhild Sjyvollen 247 
 248 
Bakgrunn  249 

Lokallaget har vært inaktivt og de sittende styremedlemmene ønsker ikke å 250 
fortsette.  251 

 252 
§7 i fellesvedtektene for lokallag lyder som følge: 253 
 254 

«Dersom et lokallag over lengre tid er inaktivt, og laget selv ikke oppløses, kan 255 
Sentralstyret ved enstemmighet oppløse lokallaget. Medlemmene i laget må 256 

varsles senest en måned i forkant.» 257 
 258 

Vurdering 259 

Da det ikke har vært aktivitet i lokallaget på lang tid og ingen i styret ønsker å 260 

fortsette, innstiller saksbehandler på å legge ned Lillesand lokallag. Medlemmene 261 
i laget blir varslet med oppfordring om å melde sin interesse dersom de ønsker å 262 

avholde ekstraordinært årsmøte og velge nytt lokallagsstyre. 263 
 264 
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Saksbehandlers innstilling:  265 

” Sentralstyret legger ned Lillesand lokallag fra og med 1.1.2016 så fremt ingen 266 
medlemmer ønsker å avholde ekstraordinært årsmøte.» 267 

 268 
Vedtak 269 

Forslaget ble enstemmig vedtatt 270 

Sak 70/15 Evaluering av halvårsstrategi   271 

Vedtakssak 272 

 273 
Saksbehandler: Arnlaug Skjæveland 274 

Bakgrunn  275 
Vedlagt ligger oppropet til Norsk Folkehjelp og Kirkens Bymisjon. Oppropet er om 276 

lovlig opphold til papirløse immigranter som har vært i Norge i fem år eller mer 277 
(har sannsynliggjort sin identitet og ikke utført alvorlige kriminelle handlinger).  278 

 279 
I år har det kommet flere flyktninger til Norge enn noen gang tidligere. Dette vil 280 
sannsynligvis fortsette i årene som kommer. 281 

I denne situasjonen er det lett å glemme de usynlige papirløse immigrantene 282 
som har levd her i årevis uten grunnleggende rettigheter. 283 

 284 
Mandag 30. november – første uka i advent - klokka 18.00 på Eidsvoll plass vil 285 
Adventsoppropet med signaturer bli overlevert til 286 

Stortingspresidenten/Stortingspolitikerne. Vi blir også invitert til en stille samling 287 
med fakler for å understreke alvoret i budskapet. 288 

Svarfrist for underskrift er 10. november. 289 
 290 

Vurdering 291 

Saksbehandler ser det som ukontroversielt og positivt hvis HU skriver under på 292 

dette. Det er allerede ganske tydelig hva som er HU sitt standpunkt i denne 293 
saken. Sist vist ved tilslutning til Amnesty Askers kampanje, og da leder holdt 294 
appell under en demonstrasjon for flyktningene.  295 
 296 

Saksbehandlers innstilling:  297 
 298 

”Humanistisk Ungdom skriver under på Adventsoppropet til Norsk Folkehjelp og Kirkens 299 
bymisjon» 300 
 301 
Vedtak 302 
Forslaget ble enstemmig vedtatt 303 
 304 

Sak 71/15 Godkjenning av Salten lokallag   305 

Vedtakssak 306 

 307 
Saksbehandler: Ragnhild Sjyvollen 308 
 309 

Bakgrunn  310 
Salten lokallag avholdt stiftelsesmøte 10.oktober.  311 

 312 
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Innkallingen til dette stiftelsesmøtet ble dessverre ikke sendt ut innen fristen 14 313 

dager før møtet, men kun 9 dager før møtet. Kontrollkomiteen har vurdert det 314 
dithen at lokallaget kan godkjennes såfremt det ble ut en e-post til alle 315 

medlemmene og gir dem anledning til å protestere dersom de mener at det må 316 
avholdes et nytt møte. E-post ble sendt ut til medlemmene 28.oktober, forutsatt 317 
at ingen medlemmer har protestert kan sentralstyret godkjenne stiftelsen av 318 

Salten lokallag.  319 

Saksbehandlers innstilling:  320 

” Sentralstyret godkjenner stiftelsen av Salten lokallag». 321 

 322 
Vedtak 323 
Forslaget ble enstemmig vedtatt 324 
 325 

Sak 66/15 Interne retningslinjer for Frifond   326 

Vedtakssak 327 

 328 
Saksbehandler:Kristoffer Stokkeland 329 

Bakgrunn  330 
Retningslinjene for Frifond 2015 ble behandlet i juni, men meldes opp i tilfelle 331 

LNU endrer sine og fordi disse blir gjeldene for 2016.  332 

Vurdering 333 

Saksbehandler ser på det som ønskelig at søknader er for mer enn et 334 
arrangement, men tror ikke retningslinjene er riktig virkemiddel for å legge til 335 

rette for at dette skjer i større grad. 336 
 337 
Det er vanskelig å vurdere hvorvidt rapportering har fungert – mest av alt fordi 338 

det enda er en rutine som holdes på å innarbeides og det foreslås derfor ingen 339 
endringer på dette.  340 

 341 
Det foreslås i budsjettet at vi tar 5% for administrasjonskostnader og det er også 342 
med her.  343 

 344 

Økonomiske konsekvenser 345 

Minimale for sentralleddet, men med 5% får vi 14 000 til sentral bruk av totalt 346 
anslåtte 280 000 fra LNU.  347 

Forslag til nytt navn på fondet: 348 

Lokallagspotten 349 
Lokallagsfondet 350 
 351 

HU-fondet  352 
HUs lokallagsfond  353 

HUs lokallagspott  354 
 355 
Humanistfondet  356 

Gullgruva  357 
Frifonds-fondet  358 

 359 
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Lokallagsfondet, HU-fondet og Humanistfondet gikk videre i foreløpig votering. 360 

Disse forslagene ble satt opp mot hverandre. 361 
 362 

Votering 363 
Lokallagsfondet, 4 stemmer 364 
HU-fondet, 5 stemmer 365 

Humanistfondet, 1 stemme 366 
 367 

HU-fondet ble valgt med 5 stemmer som nytt navn på Frifondsordningen. 368 
 369 

Saksbehandlers innstilling:  370 

 371 
 «Sentralstyret vedtar forslag til interne retningslinjer for Frifond 2016. 372 

Humanistisk Ungdoms frifondsordning heter HU-fondet». 373 
 374 

 375 
Vedtak 376 

Forslaget ble enstemmig vedtatt 377 
 378 

Sak 64/15 Evaluering av halvårsstrategi for sentralstyret   379 

Diskusjonssak 380 
 381 
Saksbehandler:Arnlaug Skjæveland 382 

Bakgrunn  383 

Det sittende sentralstyret har nå jobbet ut ifra halvårsstrategien i et halvt år, og 384 
tidsperioden holder på å løpe ut. Det er derfor tid for evaluering.  385 

Vurdering 386 

Halvårsstrategien for dette halvåret med kommentarer er vedlagt.  387 

Spørsmål til diskusjon: 388 

- Hvordan har arbeidsfordelingen vært? 389 

- Burdet det være et rapporteringssystem? 390 
- Har strategien vært for omfattende? 391 

- Burde det være større grupper som samarbeidet om mål, eller mer 392 
enkeltpersoner som var ansvarlig? 393 

- Mer konkrete punkter? 394 
- Er strukturen god? 395 
 396 

Saksbehandlers innstilling:  397 

 398 
«Saken legges frem til diskusjon» 399 

 400 

Oppsumering av momenter fra diskusjonen: 401 
Arbeidsmengde 402 

 Kristoffer har tidvis hatt for mye å gjøre. 403 
 Øistein har hatt en del å gjøre, vil gjerne ha det sånn.  404 
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 Live kunne godt gjort mer, mindre og konkrete oppgaver kunne det gjerne 405 

vært mer av. 406 
 Andrea har hatt mer kapasitet, men det har vært mye andre ting på 407 

privaten. 408 
 Nora har ikke hatt så veldig mye å gjøre men det kunne ikke vært mer 409 

hvis jeg skulle gjort oppgavene ordentlig.  410 

 Reidun syns ikke arbeidsmengde har vært problemet, men kommunikasjon 411 
angående arbeidsoppgaver har vært en utfordring.  412 

 Arnlaug har tidvis hatt veldig mye å gjøre, mye organisering som havner 413 
oppå hverandre. 414 

 Haakon har hatt mye å gjøre, men det passer greit med kapasitet og 415 

energi. Prøver å gå mer oversikt ved å legge inn oppgaver i Asana.  416 
 Inger har hatt akkurat passelig, kunne ikke tatt på seg mer. 417 

 Didrik har på en måte hatt kapasitet til å gjøre mer, men har på samme 418 
tid ikke hatt muligheten. Det har ikke passet å bruke så mye tid på HU 419 

 420 

Rapporteringsystem 421 
- Det er ikke alle som leser referatet i ettertid, styrets runde (muntlig eller 422 

skriftlig) kommer gjerne en stund etter at ting har skjedd.  423 
- Vi bruker Asana litt, men det fungerer ikke så godt. Mangler blant annet en 424 

«in progress»-funksjon. Burde vi bruke e-post eller lete etter et alternativt 425 
system? 426 

- Rapporteringssystem må ikke føre til press og forventinger og at man 427 

opplever at noen kontrollerer om du gjør jobben din.  428 
- Vi kan oppdatere hverandre i Facebook-gruppa, fortelle hverandre hva man 429 

har gjort i dag.  430 
- Å rapportere inn i en Facebook-chat kan føre til at vi drukner i spam.  431 
- Skulle ønske at Facebook-gruppa var mer aktiv. Vi kan med fordel bruke den 432 

mye mer, det er så lite som skjer der.  433 
- Forslag om å ha en post på Facebookgruppa der man ca hver andre uke 434 

etterspør AU om noen har gjort noe siden sist. Forutsetter at folk faktisk 435 
bruker dette og melder inn det de har gjort. Vi tester dette ut året og ser 436 
hvordan det fungerer.  437 

- Oppdateringsmulighet eller annet mer positivt begrep bør benyttes i stedet 438 
for rapporteringssystem som er litt negatitvt ladet.  439 

 440 
Ambisjonsnivå 441 
- Ca 16 punkter ble ikke gjennomført, målsettingene våre er i liten grad nådd. 442 

Vil si vi har tatt oss vann over hodet. De tingene vi har gjort har vært de 443 
viktigste og vi har gjort disse tingene ganske greit. Vi har et veldig 444 

omfattende arbeidsprogram som vi lager strategien ut fra.  445 
- Konseptet strategi som arbeidsverktøy er alt i alt veldig bra, har vært en 446 

bedre løsning enn utvalgene.  447 

- Vi har kanskje tatt oss litt vann over hodet, men høye mål inspirerer også til 448 
innsats.  449 

 450 
Arbeidsgrupper eller enkeltpersoner 451 
- I dag er det en blanding i strategien, det er helt ok at noen oppgaver legges 452 

til et utvalg som kan fordele oppgaver innad. Noen oppgaver må ligge på 453 
enkeltpersoner.  454 
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- Ønsker meg flere utvalg, fordele arbeidsområde fremfor arbeidsoppgave. Det 455 

er mer oversiktlig og det blir tydeligere hva man skal holde på med. Litt 456 
tydeligere arbeidsområder. Alle skal ikke jobbe med alt.  457 

- Det å ha litt større grupper som jobber med noe kan ha to sider. Da kan du 458 
ende opp med en skjevfordeling i innsats, men det kan også inspirere til 459 
innsats når man er flere om et. Vi må unngå arbeidspulverisering, noen må 460 

utpekes til å ha ansvaret for helheten (det er ikke automatisk AU).  461 
 462 

Konkretisering av punkter 463 
- Det bør være mer konkrete punkter under visse arbeidsoppgaver, da er det 464 

lettere å vite hva man selv skal gjøre og hva andre driver med på et annet 465 

felt.  466 
- Syns ikke vi skal gå for mye i detalj, da blir det detaljstyring hvor de som 467 

jobber med det ikke får gjøre det på sin måte.  468 
- Vi bør ha hvilke oppgaver som skal gjøres av hvilke arbeidsgrupper, ikke 469 

hvordan det skal gjøres. 470 

- Sliter med å finne noe i strategien som er for vagt, noen ting burde kanskje 471 
defineres (for eksempel LK-pakke). Det meste er ganske konkret allerede.  472 

 473 
Struktur 474 

- Strategien er strukturert etter arbeidsprogrammet.  475 
- Det er utydelig om noe er en stor eller liten oppgave, om det gjelder for en 476 

viss periode eller om det er arbeid som må gjøres jevnt og rutinemessig. 477 

Andre ting er mer avgrenset i tid.  478 
- Ønsker meg mer overblikk. En hovedstrategi som er mer overordnet og noe 479 

annet som er mer i detalj hvor det står hva oppgaven går ut på.  480 
- Detaljene bør ligge i arbeidsgruppene/utvalg men være tilgjengelig for alle, 481 

hovedstrategien skal gi oversikt til sentralstyret. Noen var skeptisk til dette 482 

forslaget.  483 
- Beholde strategi-formen men i stedet for enkeltpersoner setter inn utvalg 484 

som ansvarlige for en arbeidsoppgave. 485 
- Utfordringen med utvalg er at det kan bli utydelig hva de skal gjøre og 486 

manglende ledelse. Andre mente dette var utfordringer som det finnes 487 

løsninger på.  488 
- Haakon, Reidun og Live melder seg til å jobbe med ny struktur på strategien 489 

i løpet av helgen.   490 
 491 

Sak 67/15 Budsjett  492 

Vedtakssak 493 
 494 

Saksbehandler: Kristoffer Stokkeland 495 
 496 
Bakgrunn 497 

Budsjettet legger føringer for aktiviteten det kommende året. Det er derfor viktig 498 
at Sentralstyret setter seg inn i tallene i det foreslåtte budsjettet og kommer 499 

med innspill under møtet. Saksbehandler har kun laget et forslag med 500 
anbefalinger til budsjett 2016. Om Sentralstyret mener det er noe vi burde 501 
prioritere annerledes er det her dere har mulighet til å komme med innspill. 502 

Særlig viktig er dette på utgiftspostene. 503 
 504 

Vurdering 505 
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Egenkapital: 506 

 507 
Egenkapital per 1.1.2015: 1456363 508 

Estimert underskudd 2015: 1000000 509 
Beregnet egenkapital per 1.1.2016 456363 510 
 511 

Det er slik saksbehandler ser det ønskelig å ha en egenkapital på rundt 1 million 512 
så det burde budsjetteres med overskudd frem til det målet er nådd. Målet 513 

baserer seg på et ønske om å ha rundt 1/3 av den årlige omsetningen i 514 
egenkapital. 515 
 516 

Anskaffelse av midler (Inntekter): 517 
Hvor mye midler vi får inn fra medlemskontingent er helt avhengig av hvor flinke 518 

vi er til å rekruttere, men budsjettet baserer seg på 1000 betalende medlemmer. 519 
Flere medlemmer vil bare være positivt og det er bedre med et konservativt 520 
anslag. Se note 1 for detaljer. 521 

 522 
Anskaffelsen av midler fra offentlig støtte er det vanskelig for oss å påvirke, men 523 

vi venter noe mer støtte fra fordelingsutvalget for nasjonalt arbeid og Frifond 524 
Organisasjon. Det foreslås at vi i år tar administrasjonsandel fra Frifond 525 

Organisasjon midlene.  Se note 2 for detaljer.  526 
 527 
Bidrag fra HEF kan vi påvirke med hva vi søker om. I 2014 fikk etter søknad 1 528 

600 000 kr fra HEF, i 2015 ble det søkt mindre og vi fikk 1 500 000. For 2016 529 
anbefales det å søke om 2 000 000, og dermed øke med 500 000 fra forrige år. 530 

Bakgrunnen er et egenkapitalen er redusert og trenger å økes samt økninger i 531 
utgifter.  532 
 533 

Deltakergebyrer (se note 3) økes i forslaget. Fullpris på sommerleir blir 1100 kr 534 
og fullpris på andre seminarer blir 500 kr. Deltakergebyr på Org. Sem. fjernes da 535 

det ønskes å fremstille som obligatorisk noe som ikke går overens med Frifond 536 
retningslinjene. Det har også vært problematisk å få krevd inn deltakergebyr fra 537 
lokallagene tidligere år.  538 

 539 
Totalt budsjetteres det med  540 

3274500 541 
 542 
Forbruk av midler (Utgifter): 543 

Bidrag til lokallag (note 4) foreslås å være det samme som inntektene fra Frifond 544 
Organisasjon, også administrasjonsandelen foreslås budsjettert her, men om den 545 

ikke blir nødvendig foreslås den overført til egenkapital. Totalt 286 000 kr.  546 
 547 
Posten Seminarer, skoleringer og kurs (note 6) har totalt 860 000 kr. Herunder 548 

høstseminar med 120 000 på ca. 50 deltakere. Organisasjonsseminar med 60 549 
000 på 30 deltakere, lokale tillitsvalgte + nødvendige sentrale tillitsvalgte. 550 

Vinterseminar med 100 000 på ca. 40 deltakere. Presentasjonskurs med 50 000 551 
på 20 deltakere. Sommerleir med 550 000 på ca. 100 deltakere. Sommerleir er 552 
redusert tilbake til 100 deltakere av hensyn til økonomien, og er estimert å være 553 

dyrere enn anslaget fra 2014 (for 100 deltakere). Lokallagsledersamling foreslås 554 
det at ikke skal avholdes. De fleste av arrangementene er oppjustert i kostnad 555 

sammenlignet med tidligere budsjett.  556 
 557 
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Det er i budsjettet avsatt 240 000 til Landsmøte. Saksbehandler ser for seg at vi 558 

må komme tilbake med endringer som sikrer at denne posten ikke vokser 559 
påfølgende år.  560 

Kostnadene til Sentralstyret er økt med 20 000 til 120 000 i samsvar med 561 
revidert budsjett for 2015, det er i liten grad mulig å spare her ut å redusere 562 
mengden av møter.  563 

Arbeidsutvalget har 390 000 og inkluderer honorar til leder og resten av AU, 564 
samt løpende møter. 565 

Det er avsatt 40 000 til besøk av lokallag fra sentralt, men er ønskelig at der det 566 
er rimelig så dekkes slike reiser av lokalleddet. Internasjonal aktivitet har 30 000 567 
– både for deltakelse på European Humanist Youth Days 2016 og IHEYO GA. 568 

 569 
Kampanje- og informasjonsvirksomhet (note 8) har totalt 143 000. Det er 570 

herunder avsatt 30 000 på kampanjer, 20 000 på Gratismateriell og 70 000 på 571 
Nye nettsider.  572 
 573 

Administrasjonen er totalt 1 117 000, hvorav 822 000 er lønnskostnader og 295 574 
000 er andre nødvendige administrasjonskostnader.  575 

 576 
Totalt budsjetteres det med 3 230 284 i utgifter for 2016.  577 

 578 
Endringer: 579 
Alle endringer må være flytting eller reduksjoner, da bunnlinjen ikke kan være 580 

lavere enn nåværende 46 000.  581 
 582 

Mest aktuelt av endringer er det nok å ikke endre på nettsidene neste år og 583 
heller bruke de 70 000 på noe annet, f.eks. kampanjer, materiell, oppdatering av 584 
designmanual eller bygging av egenkapital. Saksbehandler vurderer det som 585 

uønsket å flytte disse midlene til Seminarer, skoleringer og kurs, da dette lett 586 
skaper forventinger om å opprettholde likt nivå de neste årene. Det er også 587 

mulig å se for seg å kutte i størrelsen på høstseminaret til 40 i stedet for 50 588 
deltakere, og dermed redusere med 20 000.  589 
 590 

Økonomiske konsekvenser 591 
Forslaget innebærer at vi vil ha 3 277 125 kr i inntekter og 3 230 284 i utgifter til 592 

en sum av 46 841. Med slik utvikling på egenkapitalen vil det være nødvendig 593 
med lik utvikling i minst 12 år for å nå målsetningen om 1 000 000 i egenkapital.  594 
 595 

Endringsforslag 596 
Forslag 1: Endringsforslag fra Kristoffer Stokkeland 597 

Posten sommerleir økes til 624 000 kr (120 deltakere). 598 
Økningen hentes fra disse postene: 599 
20 000 fjernes fra posten høstseminar (reduseres med 10 deltakere) 600 

20 000 fjernes fra posten besøk til lokallag (redusert til 20 000 totalt) 601 
Deltagergebyr sommerleir økes til 1500 (om lag 54 000 med 100 betalende) 602 

 603 
Konsekvenser for bunnlinja:styrkes med ca 20 000. 604 
 605 

Forslag 2: Endringsforslag fra Øistein Lysne 606 
Posten sommerleir økes til 661 000 kr (130 deltakere) 607 

Økningen hentes fra disse postene: 608 
Deltagergebyr sommerleir økes til 1500 (om lag 70 000 med 110 betalende) 609 
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20 000 hentes fra posten høstseminar (reduseres med 10 deltakere) 610 

20 000 hentes fra posten besøk til lokallag (redusert til 20 000 totalt) 611 
6000 hentes fra posten nettsider (redusert til 64 000) 612 

 613 
Konsekvenser for bunnlinja: samme som i forslag til budsjett 614 
 615 

Votering 616 
Forslagene settes opp mot saksbehandlers forslag (550 000 til sommerleir, 100 617 

deltakere). Ingen ønsker å opprettholde saksbehandlers forslag.  618 
 619 
Forslag 2 fikk 1 stemme.  620 

Forslag 1 8 stemmer og 1 avholdende.  621 
 622 

Vedtak 623 
Forslag 1 ble vedtatt 624 
 625 

 626 
Endelig vedtak 627 

”Sentralstyret vedtar budsjett 2016. Dette innebærer å søke om 2 000 000 fra 628 
Human-Etisk Forbund.” 629 

 630 
 631 
 632 

Sak 68/15 Økonomiske retningslinjer  633 

Vedtakssak 634 

 635 
Saksbehandler: Ragnhild Sjyvollen 636 
 637 

Bakgrunn  638 
Organisasjonens økonomi og økonomiske rutiner er regulert gjennom 639 

vedtektene, enkeltvedtak i sentralstyret, retningslinjer for nasjonale og 640 
internasjonale arrangementer samt retningslinjer for utgifter for sentrale 641 
tillitsvalgte. Buskerud lokallag vedtok på sitt ekstraordinære årsmøte egne 642 

økonomiske retningslinjer og har uttrykt et ønske om at man på Landsmøtet skal 643 
vedta slike økonomiske retningslinjer gjeldende for alle lokallag i HU. 644 

 645 
Saksbehandler har av Arbeidsutvalget blitt bedt om å samordne gjeldende 646 
retningslinjer og praksis til ett dokument. Målet er at dette skal bli et dokument 647 

som er lett å revidere for sentralstyret og hvor sentrale tillitsvalgte og ansatte 648 
lettere kan finne informasjonen de leter etter.  649 

 650 
Vurdering 651 
Det er saksbehandlers vurdering at gode økonomirutiner for lokallagene bør 652 

presenteres bedre på våre nettsider. I tillegg bør det lages et eget økonomihefte 653 
med informasjon tilpasset våre lokallag. Dette materiellet ønsker saksbehandler 654 

å utarbeide i samarbeid med økonomileder så raskt som mulig.  655 
 656 
For øvrig er saksbehandler skeptisk til en detaljregulering av lokallagenes 657 

økonomiske rutiner. Slike retningslinjer kan fort ende opp med å bli 658 
virkelighetsfjerne skrivebordsdokumenter som ikke er nyttige arbeidsverktøy i 659 
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den daglige driften av lokallagenes økonomi. I tillegg kan det virke avskrekkende 660 

på ungdommer som vurderer å ta på seg vervet som økonomileder i et lokallag.  661 
Saksbehandler vurderer det derfor som overflødig å vedta egne retningslinjer for 662 

lokallag utover det som ligger i forslaget: 663 
 664 
«11.1 Lokallag i Humanistisk Ungdom skal alltid følge prinsippene vedtatt i dette 665 
dokumentet der dette er relevant».  666 
 667 
I vedlagte forslag til økonomiske retningslinjer er det i hovedsak etablert praksis 668 

som er skriftliggjort og gjeldende vedtak som er videreført. Sentralstyrets vedtak 669 
på Arbeidsutvalgets lønn og honorar er også inkludert i dokumentet.  670 

 671 
Som vedlegg til de økonomiske retningslinjene videreføres de bestemmelsene 672 
som ikke angår økonomien i «Retningslinjer for deltakere under internasjonale 673 

arrangementer» og «Retningslinjer for deltakere på nasjonale arrangementer». 674 
Tanken er at vi har ett dokument å forholde oss til med én årlig revidering i 675 

sentralstyret.   676 
 677 
Punkter til debatt 678 

I forslag til økonomiske retningslinjer er det noen momenter sentralstyret bør ta 679 
aktivt stilling til: 680 

 681 
Punkt 3.2 682 
3.2 I forbindelse med arrangementer i regi av Humanistisk Ungdom sentralt er 683 

egenandelen for reiseutgifter på 200 kroner. Humanistisk Ungdom refunderer 684 
kun utgifter utover denne egenandelen.   685 

 686 
Dette er en formulering av tidligere praksis. Ønsker sentralstyret å videreføre 687 

dette? 688 
 689 
Hovedmomenter fra debatten 690 

Man bør ha unntak for organisasjonsseminaret og landsmøtet fordi det er 691 
arrangementer hvor våre tillitsvalgte blir pålagt å stille opp, da bør de få dekket 692 

absolutt alle utgifter. Når en person representerer sitt lokallag refunderes hele 693 
beløpet. 694 
 695 

Forslag 1: Endringsforslag fra Live Øverhaug 696 
Endringer av reiseutgifter som refunderes avgjøres av arrangører i samråd med 697 

økonomileder. 698 
 699 
Forslag 2: Endringsforslag fra Kristoffer Stokkeland 700 

Generelt vil landsmøtet og kurseminarerer være unntatt fra denne 701 
bestemmelsen. Andre unntak kan gjøres av ansvarlige arrangører og 702 

økonomileder i samråd. 703 
 704 
Forslag 1 falt med 3 stemmer med 6 stemmer for forslag 2 og 1 avholdende. 705 

 706 
Vedtak 707 

Forslag 2 ble vedtatt 708 
 709 
 710 

Punkt 3.4 711 
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3.4 Fly benyttes i hovedsak i de tilfeller hvor dette er billigste reisemåte, eller når 712 

total reisetid ellers ville overstige 20 timer tur/retur.  713 
 714 

Dette er saksbehandlers forslag til et nytt punkt, med tanke på å dreie valg av 715 
reisemåte fra fly og over på tog, buss og båt. Ønsker sentralstyret dette? 716 
 717 

Hovedmomenter fra debatten 718 
10 timer på tog er lang reisevei én vei, timetallet bør endres.  719 

 720 
Forslag 1: Endringsforslag fra Øistein Lysne 721 
Endre timetallet til 12 timer tur/retur dør til dør. 722 

 723 
Forslag 2: Endringsforslag fra Kristoffer Stokkeland 724 

Endre timetallet til 15 timer tur/retur dør til dør. 725 
 726 
Saksbehandlers forslag falt med 2 stemmer. 727 

Forslag 2 ble vedtatt med 7 stemmer mot 2 stemmer for forslag 1 og en 728 
avholdende. 729 

 730 
Vedtak 731 

Forslag 2 ble vedtatt 732 
 733 
 734 

Didrik forlot møtet, 9 stemmeberettigede under votering. 735 
 736 

Punkt 3.5 737 
3.5 Ved reiser der billettenes samlede pris (t/r) overstiger kr. 3 000,- skal 738 
avbestillingsforsikring kjøpes. Hvis avbestilling skyldes sentrale forhold, f.eks. 739 

avlysning, dekkes ikke-refunderbare deler av beløpet av sentralt. Skyldes det 740 
personlige forhold må det dekkes av den reisende.  741 

 742 
Dette er saksbehandlers forslag til nytt punkt, hentet fra økonomiske 743 
retningslinjer i en annen ungdomsorganisasjon. Ønsker sentralstyret at 744 

reiseutgifter ved avlysning grunnet personlige forhold må dekkes av den 745 
reisende? 746 

 747 
Hovedmomenter i debatten 748 
Det er dumt hvis folk føler de må ta en risiko ved å bestille dyre reiser. Bør i så 749 

fall være unntak for sentralstyret og andre arrangementer der folk plikter å 750 
delta.  751 

 752 
Forslag 1: Tillegsforslag fra Live Øverhaug 753 
Dette gjelder ikke sentralstyremøter og andre sammenhenger der det er 754 

møteplikt.  755 
 756 

Forslag 2: Tillegsforslag fra Øistein Lysne 757 
Skyldes det personlige forhold må det dekkes av den reisende med mindre det 758 
skyldes grunner som er utenfor personens kontroll, for eksempel dødsfall, 759 

sykdom og ekstremvær. 760 
 761 

Votering 762 
Forslag 1 ble vedtatt mot 1 stemme og 1 avholdende. 763 
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 764 

Forslag 2 ble vedttatt med 8 stemmer og 1 avholdende. 765 
 766 

Vedtak 767 
Forslag 1 og 2 ble vedtatt 768 
 769 

Punkt 3.7 770 
3.7 Krav om refusjon må framsettes med bilag innen 30 dager etter reisens slutt. 771 

 772 
Dette innebærer en oppmykning av tidligere retningslinjer som tilsier en frist på 773 
14 dager. Denne fristen har i varierende grad blitt håndhevet. Hvilken frist 774 

ønsker sentralstyret på å levere inn bilag og krav om refusjon? 775 
 776 

Hovedmomenter i debatten 777 
Det er fornuftig å ha en frist, 30 dager er rimelig.  778 
 779 
Vedtak 780 
Forslaget ble enstemmig vedtatt 781 

 782 
Andre endringsforslag 783 
Forslag 1: Endringsforslag fra Kristoffer Stokkeland til punkt 13.1. 784 

Stryke «kollektivtransport i Oslo dekkes» i punkt 13.1.  785 
 786 

Vedtak 787 
Forslaget innarbeides 788 
 789 

Forslag 2: 790 
Tilleggsforslag fra Kristoffer Stokkeland til ny paragraf til kapittel 13: 791 

Ansatte og honorerte tillitsvalgte kan bli trukket et månedlig beløp fra lønning for 792 
å dekke kantinekostnader. HU matcher dette beløpet tilsvarende, oppad til 400 793 
kroner.  794 

 795 
Vedtak 796 

Forslag 2 ble enstemmig vedtatt. 797 
 798 
Forslag 3:Endringsforslag til punkt 12.2 fra Live Øverhaug. 799 

Deltakeravgift på arrangementer i regi av Humansitisk Ungdom settes av 800 
arrangører og økonomileder, så fremt Sentralstyret ikke har lagt andre føringer.  801 

 802 
Votering 803 

Saksbehandlers innstilling falt med 3 stemmer, forslag 3 ble vedtatt med 6 804 
stemmer. 805 
 806 

Vedtak  807 
Forslag 3 ble vedtatt 808 

 809 

Saksbehandlers innstilling:  810 

” Sentralstyret vedtar forslag til økonomiske retningslinjer for Humanistisk 811 
Ungdom. Dokumentet erstatter «Retningslinjer for utgifter for sentrale 812 
tillitsvalgte», «Retningslinjer for deltakere under internasjonale arrangementer» 813 

og «Retningslinjer for deltakere på nasjonale arrangementer».  814 



18 

 

 815 

Vedtak 816 
Forslaget ble enstemmig vedtatt med innarbeidede endringsforslag 817 

 818 
 819 

Sak 65/15 Ny halvårsstrategi for sentralstyret   820 

Vedtakssak 821 
 822 

Saksbehandler:Arnlaug Skjæveland 823 
 824 
Bakgrunn  825 

Strategien er en konkretisering av Arbeidsprogrammet og gir klare frister for når 826 
Sentralstyret skal utføre oppgavene. Punktene tar utgangspunkt i målene i 827 

Arbeidsprogrammet, forrige strategi og ideene fra strategihelgen 9-10 mai. 828 
Strategien skal føre til en jevne fordeling av ansvar innad i Sentralstyret og gjøre 829 
det enklere for den enkelte å vite hva man har ansvaret for. 830 

 831 
Vurdering 832 

Strategien har sin virketid fra november til juni, den har samme struktur som for 833 
høsten.   834 

 835 
Saksbehandlers innstilling:  836 
«Sentralstyret vedtar vedlagte strategi for Sentralstyret vår 2016». 837 

 838 
Vedlegg: 839 

- Strategi for Sentralstyret vår 2016 840 
 841 
Forslag til strukturendring 842 

Haakon, Reidun og Live så på strukturendringer på strategien i  lunsjen. De 843 
presenterte sitt forslag for sentralstyret:  844 

 845 
Utvalgene får oppgaver i strategien men fordeler selv arbeidet innad i detalj. Det 846 
skal alltid være en som er ansvarlig og som jevnlig oppdaterer resten av 847 

sentralstyret via Facebookgruppa om hva som blir gjort. Mellom 848 
sentralstyremøtene blir dette måten vi holder hverandre oppdatert.  849 

 850 
Forslag til inndeling i utvalg: Lokallagsutvalget, organisasjonsutvalget (vedtekter 851 
og forslag til strateg), kampanjeutvalg og politikkutvalg (retrievervakter, følger 852 

med på det politiske og kan diskutere hva HU skal følge opp, politisk plattform). 853 
Øvrige oppgaver  og ansvarsoppgaver fordeles på enkeltpersoner.  854 

 855 
Hovedmomenter fra debatt om struktur 856 
Dersom vi skal ha en utvalgsmodell må vi ta en grundigere prosess og tenke mer 857 

nytt enn det som har blitt gjort nå. Det er for mange arbeidsoppgaver som faller 858 
utenfor modellen. Det bør ikke være utvalg som har ansvar for arrangementer da 859 

det fort kan føre til ansvarspulverisering.  860 
 861 
Skeptisk til organisasjonsutvalget og politikkutvalget. Politikkdiskusjoner bør i 862 

større grad tas i sentralstyret enn det vi gjør i dag. Det virker litt overflødig å ha 863 
et eget utvalg som skal følge med på nyhetsbildet. Poenget med utvalget er å ha 864 

noen å diskutere med når man skal jobbe fram saker. Et politikkutvalg med 865 
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færre personer bør kunne være respondere raskere på aktuelle saker og skape 866 

teamfølelse rundt politisk påvirkning og media.  867 
 868 

Det er mange oppgaver som faller utenom utvalgene, men disse skal alle ligge i 869 
strategien og tydelig vise hvem som jobber med hva. Å kombinere strategi og 870 
utvalg fungerer fint.  871 

 872 
Hovedmomenter fra debatt om innhold i strategien 873 

Informasjon og kommunikasjon 874 
- Forslag om å fjerne snapchat fra strategien. Det er et internt medium og ikke 875 

utadretted.  876 

- Takke alle medlemmer etter høstkampanjen, dette er en måte å gjennomføre 877 
målet i arbeidsprogrammet om å synliggjøre verdien av medlemskap overfor 878 

medlemmene 879 
- Vi bør ha 1-2 instagram-ansvarlige i sentralstyret i tillegg til 880 

Lokallagsutvalget 881 

- Tekster om polistiske saker på nettsidene,  sjekke retriever daglig og dele 882 
interessante saker bør ligge hos et politikkutvalg. 883 

- Endre «delta i twitterdebatter» til delta på twitter generelt 884 
 885 

Internasjonalt 886 
- Vi bør endre punktet til EHYD til et generelt punkt om internasjonale 887 

arrangementer, hvem som skal delta velges av sentralstyret. Bør hele 888 

punktet kuttes, ikke strategimat? EHYD er et arrangement som finner sted 889 
etter sommerleiren neste år.  890 

- Savner IHEYO GA, skal formulere et forslag på det som et punkt i strategien.  891 
 892 
Lokallag 893 

- Endre første punkt til «være lokallagskontakt», punkt 2, 3 og 4 innarbeidet i 894 
huskelisten for lokallagskontaktene i stedet for egne punkter i strategien. 895 

Oppgavene skal gjennomføres, de skal bare flyttes til et annet sted.  896 
- De fire siste punktene innarbeidet i en eventuell plan for lokallagsutvalget i 897 

stedet for å være en del av strategien.  898 

- Andre var skeptisk til å fjerne konkrete mål fra strategien.  899 
 900 

Arrangement 901 
- Begynne planleggingen av orgsem bør endres til arrangere orgsem. 902 
- Ha skolering om orgdrift og politiske drift på alle seminarer: det står i 903 

arbeidsprogrammet at vi skal gjøre dette, når vi først samler mennesker bør 904 
vi sørge for at de får inn en del organisasjonsmat og politikk uavhengig av 905 

tema for seminaret.  906 
- Vi har fått en henvendelse fra UngDialog, de ønsker at vi skal arrangere tros- 907 

og livssynsvandring hos HEF. Hvis vi skal gjøre det bør det inn i strategien.  908 

 909 
Interne dokumenter 910 

- Legge til utforme strategi etter landsmøtet med frist til overlapp 911 
- Foreslår at politikkutvalget skal utvikle den politiske plattformen og at 912 

organisasjonsutvalget skal se på vedtekter, i tillegg skal 913 

organisasjonsutvalget se på ny strategi i samarbeid med leder.  914 
 915 

Votering over strukturendringer 916 
Endringsforslag 1 fra Haakon, Live og Nora: 917 
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Opprette politisk utvalg i sentralstyret. 918 

Hovedoppgaver for utvalget skal være å jobbe med retriever, diskusjonsforum 919 
for å dele interessante saker og utforme politisk plattform. 920 

 921 
Forslag 1 ble vedtatt med 5 stemmer for, 4 mot og 1 avholdende.   922 
 923 

Endsringsforslag 2 fra Haakon, Live og Nora: 924 
Opprette organisatorisk utvalg i sentralstyret. 925 

Hovedoppgaver for utvalget skal være å jobbe med vedtekter og utforme 926 
strategien sammen med leder. 927 
 928 

Forslag 2 ble vedtatt med 4 stemmer for, 2 mot 4 avholdende. 929 
 930 

Vedtak 931 
Sentralstyret legger oppgaver i strategien til et organisatorisk og politisk utvalg.  932 
 933 

Redaksjonelle endringer, fordeling av arbeidsoppgaver og ansvarsområder i 934 
strategien ble diskutert i møtet. Se endelig vedtatt strategi for sentralstyret i 935 

2016.   936 
 937 

Endelig vedtak 938 
Sentralstyret vedtar strategi for Sentralstyret vår 2016. 939 
 940 
 941 

Sak 72/15 Eventuelt 942 

Diskusjonssak 943 

 944 
Supplering av valgkomiteen 945 
Mathilde har trukket seg fra valgkomiteen. Valgkomiteen består av 3 medlemmer 946 

pluss en vara. Mathias har nå blitt fult medlem av valgkomiteen. Valgkomiteen 947 
har bedt om at de suppleres med en person. Dette skyldes blant annet at leder 948 

av komiteen har redusert arbeidskapasitet rundt landsmøtet og at medlemmer 949 
av valgkomiteen vil kunne være inhabile når de skal diskutere enkelte 950 
kandidater.  951 

 952 
Det er vanskelig å skulle finne noen her og nå. For å få en god prosess bør vi 953 

delegere til 3 personer som kommer opp med forslag til navn til sentralstyret.  954 
 955 
Fredrik Hagen vil kanskje være en aktuell kandidat. 956 

 957 
Forslag fra Haakon Gunleiksrud: 958 

Forslag om av fravike forretningsorden slik at sentralstyret kan gjøre et vedtak i 959 
saken.  960 
 961 

Vedtak 962 
Forslaget ble vedtatt 963 

 964 
Forslag fra Haakon Gunleiksrud: 965 
Fire personer velges til å instille på kandidat til supplering av valgkomiteen, 966 

hvorav ett medlem i den ordinære valgkomiteen deltar som observatør uten 967 
stemmerett. Komiteens frist for å levere innstilling til sentralstyret er 968 
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1.desember. Sentralstyret supplerer valgkomiteen i e-postsak etter at komiteens 969 

innstilling er klar. 970 
 971 

De tre sentralstyremedlemmene innstiller også overfor sentralstyret på 972 
valgkomité for 2016/17. 973 
 974 

Forslag til medlemmer av komiteen: 975 
Katja (den ordinære valgkomiteen, observatør) 976 

Didrik 977 
Reidun 978 
Arnlaug 979 

 980 
Vedtak 981 

Forslaget ble vedtatt 982 
 983 
 984 

Møtet heves søndag 08.11.15 kl.11:45 985 

 986 

 987 


